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Název  Komise životního prostředí a zemědělství 

Datum konání 8.12.2014 

Místo konání Zasedací místnost Mě.Ú. Šlapanice 

Přítomni 
Leigebová  Alena, Mikuška Pavel, Štěpánek Jiří, Tesařík Karel, 
Jiří Procházka, 

Omluven  

Program Projednání požadavků OISM, různé podněty 

Obsah 

 
1 Žádost o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les ze dne 11.11.2014. Žadatelem je Město 
Šlapanice.  Jedná se o břízu se suchou vrcholovou partií na pozemku p.č. 2763/1. 
Vyjádření komise:  
Souhlasí s pokácením. Současně doporučuje provést náhradní výsadbu. Např černé borovice.  
2. Žádost o povolení kácení dřevin rostoucích mimo les ze dne 24.11.2014.  Jedná se ořešák vlašský 
částečně proschlý s dutinou v kmeni na pozemku p.č. 1325/10. 
Vyjádření komise:  
Komise souhlasí s pokácením. Pokácení podmiňuje výsadbou nové vhodné dřeviny, respektive 
doplnit na alej. Podmínkou je vyjádření obyvatel dotčených nemovitostí. Fastgiátní dub, habr, sakura. 
3. Žádost pana Josefa Hemali ze dne 24.11.2014 o pokácení vzrostlého stříbrného smrku před jeho 
domem ul. Tyršova 9.  
Vyjádření komise: 
Komise souhlasí se stanoviskem OISM a nedoporučuje pokácení smrku. Uvedené důvody kácen 
nejsou podle našeho názoru opodstatněné. 
Další projednávaná témata a podněty radě města: 
4   Do městského rozpočtu začlenit položku speciálně na nákup zeleně a materiál s tím související.  
5.  Do programu výsadeb zařadit výsadbu aleje do Kobylnic. Promísit okrasné s ovocnými.  
6. Křížek-Boží muka na rozcestí ul. Jiříkovická-Zemědělská upravit  a případně osadit vhodnými keři. 
7. Cesta k pomníku na Žuráni je v dezolátním stavu. Provést revizi místa projednat možnou nápravu. 
(Společnost Austerlic, katastr Podolí ???). 
8. Dotaz. Jaká je aktuální situace s lakovnou, kdo provede projektovanou dosadbu zeleně u objektu, 
skrývka ornice? 
9. Bude se pravá strana aleje na Brněnské  dosazovat keři? Ošetření stromů? 
11. Psí výběh mezi Kalvodovou a Brněnskou doporučujeme zaplotit, nebezpečí vyběhnutí volně 
pobíhajících psů z tohoto prostoru - návrh opatřit plotem s brankou. 
12. Chybí odpadkový koš u psího výběhu na ulici Na Zahrádkách. 
13. Dotaz, zda je možné provést nákup keřů ptačího zobu resp. dřínu a trnky do Hájku jako náhradu 
za vykácené náletové dřeviny do výše 5000,- Kč?  Poptává pan Martišek - ochránci přírody Pustiměř. 
 

 
  
 
 
 
Přečteno odsouhlaseno ve Šlapanicích dne 8.12.2014. Vyhotovil Karel Tesařík                                               Zápis ověřil: Pavel Linhart 

Podpis 


